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Aanleiding 
Kamerlid Eerdmans (JA21) heeft aan de minister van LVVN  en de Staatssecretaris 
van Defensie vragen gesteld over de natuurvergunningproblematiek bij Defensie 
op 12 februari 2025. 
Er zijn antwoorden opgesteld die de staatssecretaris als bevoegd gezag 
beantwoort , mede namens de Staatssecretaris van Defensie. De antwoorden zijn 
afgestemd met en binnen Defensie.  
Gezien de samenhang met de Ministeriele Commissie Economie en Natuurherstel 
(MCEN) worden de antwoorden ook ter instemming voorgelegd aan de minster 
van LVVN. 
 

Geadviseerd besluit 
In te stemmen met bijgaande beantwoording van de kamervragen.  
 

Kernpunten 
- In de beantwoording wordt het belang benadrukt van de taak die Defensie 

heeft, gelet op de geopolitieke situatie. Defensie heeft bestaande 
vergunningen, maar voor de geplande groei zijn nieuwe toestemmingen 
nodig.  

- De benodigde ruimte voor Defensie is ook onderwerp binnnen de MCEN en 
gezien mogelijke acute belangen is ook een Wet gereedstelling defensie in 
voorbereiding. 

 

Toelichting 
De vragen zijn gesteld naar aanleiding van het bericht “Tegenslag dreigt voor 
Defensie: rechtbank heropent onderzoek naar natuurvergunning” van Omrop 
Fryslân over de natuurvergunning voor de luchtmachtbasis Leeuwarden.  
Die procedure is onder de rechter en namens u en namens Defensie wordt 
verweer gevoerd.  

 
 

 

 
 

 

 
 

 
   




